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Abstract (en)
[origin: CN105486692A] A sensor assembly (28) is used to skip stitch detection for a sewing machine. A light source serves to generate a detection
light beam (30). A sensor is used to detect the detection light beam (30). The light source is aligned to the sensor that the detection light beam
(30) through a reflecting section (31) of a component (32) of the sewing machine is guided, which is happened in a sewing operation of a thread. A
standing with the sensor evaluation unit in signal connection serves for the time-resolved evaluation of a detection signal generated by the sensor.
The result is a sensor assembly with a missed stitch detection is possible.

Abstract (de)
Eine Sensorbaugruppe (28) dient zur Fehlsticherkennung für eine Nähmaschine. Eine Lichtquelle dient dabei zur Erzeugung eines
Detektionslichtstrahls (30). Ein Sensor dient zur Detektion des Detektionslichtstrahls (30). Die Lichtquelle ist so zum Sensor ausgerichtet,
dass der Detektionslichtstrahl (30) über einen reflektierenden Abschnitt (31) einer Komponente (32) der Nähmaschine geführt ist, der bei
einem Nähmaschinen-Betrieb von einem Faden passiert wird. Eine mit dem Sensor in Signalverbindung stehende Auswerteeinheit dient zur
zeitaufgelösten Auswertung eines vom Sensor erzeugten Detektionssignals. Es resultiert eine Sensorbaugruppe, mit der eine Fehlsticherkennung
ermöglicht ist.
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